
Aan de Burgemeester van Amsterdam, 
 
Geachte Mevrouw Halsema, 
 
Hartelijk dank voor het beëindigen van de mondkapjesplicht in de 5 
Amsterdamse zones.  U en uw collega Aboutaleb hebben het experiment 
Mondkapjesplicht in Amsterdam & Rotterdam  per 1 September beëindigd en 
dat is een goed en  positief besluit waar volgens onderzoek het grootste deel 
van de bevolking achter staat. 
 
U probeert de legitimatie van uw experiment te redden met de uitspraak dat 
het eind Augustus rustiger is met minder toeristen. Het gevaar  in de zones zou 
zijn geweken. Als dat al waar is, is het een minimaal  deel van het verhaal. 
 
Wij,  Amsterdamse burgers en Viruswaarheid  verloren de rechtszaak, maar 
winnen postuum door alle protesten de zaak zelf. We krijgen in de media maar 
heel gedeeltelijk het krediet. Maar ik kan U melden dat de media mij wel 
degelijk met die boodschap belden 
 
Over het complex aan oorzaken die U tot uw besluit bracht wil ik kort mijn 
gedachten met U delen. Het is cruciaal om te begrijpen hoe  U en wij  verder 
moeten. 
 
U en de heer  Aboutaleb hoopten naar voorbeeld van andere Europese landen 
dat de bevolking het mondkapje algemener zou aanvaarden  en het protest 
beperkt zou blijven, waarna er een precedent zou ontstaan om mondkapjes 
verder in Nederland te kunnen verplichten. Het helpt niet, maar het herinnert 
ons aan de pandemie, houdt ons in angst en dwingt gehoorzaamheid af. 
Gelukkig is uw kortzichtig repressiebeleid mislukt.  
 
U gelooft dat het virus zich in de buitenlucht kan verspreiden en dat 
mondkapjes daartegen helpen.  U weigert daarbij te luisteren naar de 
deskundigen.  
Het RIVM komt in de mondkapjeszaak de burgerrechtenbeweging tegemoet. 
Mondkapjes werken niet en al helemaal niet in de buitenlucht.  
Het RIVM houdt nog wel vast aan de 1,5 meter, omdat dat nu eenmaal officieel 
WHO beleid is, maar ze weten best wel dat het overgrote deel van de spreiding 
en de besmettingsclusters door groepen in binnenruimten zonder voldoende 
ventilatie plaatsvind.  



1 besmette persoon kan zoveel Covid 19 Aerosolen uitwasemen, waardoor 
anderen die daar voor langere tijd inzitten besmet kunnen worden  Steeds 
meer wetenschappelijk onderzoek toont aan dat Aerosolen het leeuwendeel 
van het besmettingsprobleem vormen . De hoeveelheid andere besmettingen 
zijn daaraan volstrekt ondergeschikt en wegen niet op tegen de astronomische 
maatschappelijk kosten.  
 
De oplossing is eenvoudig. Stop de mondkapjes en stop de 1,5 meter. Help de 
publieke ruimtes met ventilatie en ionisatie Corona-proof te maken. 
 
Uw experiment is mislukt omdat de collectieve weerstand tenslotte te groot 
was.  Het Kort Geding van Viruswaarheid en de bewoners vormden het hart 
van het protest.  De harde protesten in de media, de interviews, de brieven,  de 
demonstratie in Rotterdam en naar ik hoop  mijn scherpe videobrief aan U 
persoonlijk heeft bijgedragen aan het protest . 
 
En dan waren er de vernietigende oordelen van de rechtsgeleerden Voermans, 
Brouwer en anderen die door de rechtbank werden gepasseerd.   
U dacht na de rechtbankoverwinning nog met forse € 95 boetes het klimaat te 
kunnen afdwingen. U maakte het met die paar honderd boetes alleen erger. Uit 
onderzoek van Q&A bleek dat 70% van de bevolking de mondkapjes zones 
zoveel mogelijk probeerde te mijden of hoognodige bezoeken minimaliseerde  
 
De ondernemers op de Albert Cuyp verloren tot 50% omzet en werden door 
het protest assertiever en verlieten hun impliciete aanvaarding van de 
mondkapjesverlichting. De ondernemersverenigingen op de Nieuwe Dijk en de 
Kalverstraat alsmede Amsterdam City keerden zich tegen de mondkapjesplicht 
Tenslotte kwam er de dreiging van ons hoger beroep en de bestuursrechtelijke 
procedures van de Albert Cuyp en anderen. 
Uw juridische  overwinning bleek tenslotte een Pyrrusoverwinning 
 
U en collega Aboutaleb hadden onvoldoende publieke en op termijn juridische 
steun en  haalden bakzeil mede om te vermijden dat U  een smadelijke 
nederlaag tegemoet ging. 
 
Wij waren niet de enigen, maar onze inspanningen speelden daarin een 
cruciale rol. Ik wil daarom ons deel van het succes aan Viruswaarheid 
opdragen. Een groep, die zo idealistisch zonder eigen belang functioneert en 
door de media zwart wordt gemaakt. 
 



Wij zullen doorgaan met de strijd voor onze grondrechten. De dreigende 
Coronawet, de dreigende opsluiting van grote groepen mensen in hun eigen 
huis,  danwel in GGD kampen, de 1,5 meter en natuurlijk de strijd om bevrijding 
van de OV mondkapjesverplichting.  
 
Toen burgemeester Remkes op 5 Mei Bevrijdingsdag tientallen naief 
vreedzame  vrijheidsdemonstraten in de gevangenis liet werpen heb ik hem 
een zeer scherpe videobrief gestuurd, waarna ik een uur lang  persoonlijk met 
hem heb gesproken.   
Aan het einde van dat gesprek  heb ik hem vriendelijk gevraagd of hij in de 
traditie van Oldenbarneveldt kon kiezen voor vrijzinnig en rekkelijk bestuur. Hij 
weigerde en liet bij de volgende demonstratie wederom tientallen vreedzame  
burgerrechtenactivisten interneren.  
U bent qua persoonlijkheid geen echte wraakzuchtige hardliner zoals de heer 
Remkes. U komt niet uit het kamp van straffende en hardvochtige preciesen, 
maar moest zich daar schijnbaar bewijzen. U bent van de rekkelijken. U was 
alleen verdwaald in de foute tunnel. 
 
Ik vertrouw nog steeds op uw diep weggestopte en onderdrukte vrijzinnig 
kritische geest. Ik heb ooit een boek met een toneelstuk geschreven op basis 
van de  Max Havelaar. Daarin  mocht ik ook een artikel met de titel ’Geweten 
van de Natie’ van uw hand opnemen met een lofrede op ‘het grootste boek’ uit 
de Nederlandse literatuur en haar schrijver Multatuli.   
Waar denkt U dat de genadeloos en irritant kritische vrijdenker Multatuli in dit 
conflict zou hebben gestaan? Multatuli is een van de boegbeelden van de 
Hollandse ‘Dwarsdenkers’ traditie.  Querdenker 711 noemen  ze in Duitsland de 
burgerrechtenbeweging tegen de Coronamaatregelen  
 
U voelt zich toch verbonden met de kritisch progressieve traditie mevrouw 
Halsema.  Hier is nogmaals mijn hand. Hij is niet besmet. Kom aan onze zijde of 
treed minimaal met ons in dialoog. Men zegt dat U een vrouw bent die goed 
kan luisteren bereid is de steven te wenden  
Deze stad  wordt bestuurd vanuit wantrouwen naar de bevolking en angst voor 
het virus. Angst is een slechte raadgever. Haal uw stad uit die angstkramp. Kies 
voor het vrijzinnig Amsterdam, Kies de zijde van de vrije burgers van 
Amsterdam.  
 
 
 

  



Aan de minister van Veiligheid en Justitie, 

 

Geachte heer Grapperhaus, 

 

U noemde mensen die in coronatijd feestjes vieren Aso’s en straft ze met harde 

hand. € 390 boete en een strafblad 

Maar dat geldt schijnbaar allemaal niet voor U en de uwen.  

Wat bezielde U om midden in de paniek die politiek en media deze zomer over 

ons uitstortte zelf een huwelijksfeestje te gaan vieren? 

 

In de woorden van mijn vriend en mede-activist Jeroen Pols van Viruswaarheid  

Met uw bruiloft gaf u een duidelijke boodschap af aan de bevolking: de 

rampzalige regelterreur van de onmenselijke 1,5-meter geldt niet voor u en de 

uwen. 

Wat ook opvalt, is dat bij de feestgangers elke angst voor het ‘killervirus’ 

ontbreekt. Dit terwijl u heel Nederland al zes maanden in een angstpsychose 

houdt.  

Niet alleen met doemscenario’s maar ook met bedreigingen. 

U weet kennelijk, net als wij, dat de kans om getroffen te worden door dit virus 

ongelooflijk klein is. 

En nu? U biedt excuses aan en gaat over tot de orde van de dag? 

Tot wie richten deze excuses zich? 

De honderdduizenden ondernemers die in een faillissement gedreven worden? 

De mensen die geen afscheid mochten nemen van hun dierbaren? 

De ouderen die hun laatste dagen in eenzaamheid moesten doorbrengen? 

De honderdduizenden die hun baan verloren? 

De bedrijven die gesloten werden na overtreding van de regels? 

De evenementenbranche? 

De tienduizenden die op uw gezag een boete kregen? 

Of zou u de excuses richten tot de jongeren die maandenlang thuiszaten? 

De miljoenen Nederlanders die hun levenslust en hoop verloren? 

De patiënten die geen zorg kregen en voortijdig overleden? 

De mensen die uit angst hun huizen niet durven te verlaten? 

De toekomstige generaties die met enorme schulden opgezadeld zijn? 

De mensen die in onmin raakten met hun familie en vrienden omdat zij door hun 

vragen als onsolidair en asociaal weggezet werden? 

De demonstranten die door knokploegen van de politie met grof geweld van het 

Malieveld afgeslagen werden? 

 

U bevestigt wat wij al wisten: de aso’s zijn niet degenen die de absurde en 

onmenselijke regels overtreden. Het zijn zij, die deze regels maken en met harde 

hand handhaven. 

 (Einde citaat)  



 

U bent een Christendemocraat, een navolger van Jezus van Nazareth. 

Het is altijd weer een wonder  hoe U uw handelen kunt rijmen met de boodschap 

van de man die stierf aan het kruis op de berg Golgotha.. 

 

Welke rol denkt U speelt U zelf in dat evangelie? 

Zeker niet die van de apostel van Jezus 

U bent de Pilatus die opdracht gaf tot de kruiziging van allen die alleen samen 

met elkaar waren of protest aantekenden tegen uw bewind. 

 

U bent de opper aanklager 

En nu staat U zelf in de beklaagdenbank. 

Hoe denkt U dat de vele slachtoffers van uw bewind over U oordelen ? 

 

U liet tienduizenden boetes van € 390 uitschrijven en strafrechtelijk vervolgen 

U bent nu bereid het af te kopen en om zelf € 390 te schenken aan het Rode 

Kruis? Maar een gift aan het Rode Kruis is geen straf en waar meneer 

Grapperhaus is uw strafblad ?  

 

Die € 390 boete was voor U niet voldoende bij een feestelijke overtreding van 

de 1,5 meter regel.  Daar moest van U zo nodig een strafblad bij. 

Aso’s die feestjes vieren in Coronatijd die moeten een strafblad  

En hoewel de 2
e
 Kamer in grote meerderheid een motie aannam dat men die 

wilde schrappen, hield U vast aan het strafblad. En niet alleen voor de 

organisator van het feest, Nee voor alle gasten erbij. 

  

De consequentie van uw eigen hardvochtige beleid kan geen andere zijn:  

U krijgt € 390 boete en een strafblad en al uw gasten krijgen  € 390 boete en een 

strafblad.  

Dat is het beleid dat U de Nederlandse bevolking heeft opgelegd. 

Nederland is geen Bananenmonarchie en iedereen is hier gelijk voor de wet,  

Zeker als je minister van Veiligheid en justitie bent, dan dien je ook nog eens 

een onberispelijk voorbeeld te zijn van je eigen regels en straffen. 

Uw huwelijk wordt daarmee voor al uw gasten een traumatische gebeurtenis en 

dat is de reiniging van uw zonden die de wet en uw eigen god nu van U eisen. 

 

De rechtsstaat eist niet alleen dat U aftreed.  

Het meest leerzaam zou zijn dat U in de Haagse gevangenis waarin U de 

burgerrechtenactivisten liet interneren zelf een tijdje opgeborgen wordt 

 

En dan kunt U uw heer aan het kruis om vergiffenis vragen voor uw wanbeleid. 

Vergiffenis bij de slachtoffers van uw Coronaterreur 

Uw heer Jezus van Nazareth kennen velen namelijk als een vergevend mens.  



‘Heer vergeef hen hun zonden. Zij weten niet wat zij doen’. 

 

Maar U begrijpt heel goed dat het Volk en uw heer U alleen kunnen vergeven 

als U allen vergeeft. Wij kunnen alleen U vergeven voor uw zonden  als U allen 

in uw positie vergeeft. 

Wij accepteren alleen een algeheel sepot van alle demonstratieverdachten en 

coronaverdachten  Schrappen van de insluitingen, arrestaties en vervolgingen 

van burgerrechtactivisten. Dat is uw bevoegdheid en dat is de  eis van uw 

slachtoffers 

 

Anders resten U en al uw gasten op de foto geen ander lot dan € 390 boete en 

een strafblad. En voor U als minister van Veiligheid van Justitie betekent dat uw 

ontslag op staande voet. 

 

 


